

SİRKÜLER (2018'103)

Konu: Özel İletişim Vergisi Genel Tebliği Seri No:17

Özel İletişim Vergisi Genel Tebliği Seri No:16 yayımlanmış olup, bu tebliğde;

- 6802 sayılı Gider Vergileri Kanununun 39'ncu maddesinin üçüncü fıkrasında, Mobil telefon aboneliğinin ilk tesisinde (operatör değişiklikleri hariç) yirmi lira (20,00 TL) ayrıca özel iletişim vergisi alınır. Bu tutar her yıl bir önceki yıla ilişkin olarak 213 sayılı V.U.K.'nın mükerrer 298'nci maddesine göre belirlenen yeniden değerlendirme oranında artırılır hükmü gereği, 2012 yılında uygulanan tutar 37,00 TL, 2013 yılında uygulanan tutar 39,00 TL, 2014 yılında uygulanan tutar 40,00 TL, 2015 yılında 44,00 TL, 2016 yılında 46,00, 2017 yılında 47,00 TL ve 2018 yılında uygulanan tutar 53,00 TL olarak belirlenmiştir.

2018 yılı için Yeniden Değerleme Oranı 503 Sıra No'lu V.U.K. Genel Tebliği uyarınca %23,73 olarak belirlenmiştir.

Buna göre, Mobil telefon aboneliğinin ilk tesisinde (operatör değişiklikleri hariç) ÖİV'sinin maktu vergi tutarı 01.01.2019 tarihinden itibaren 65,00 TL olarak uygulanacaktır.

Bu tebliğ 01.01.2019 tarihinde yürürlüğe girmektedir.

Söz konusu tebliğe aşağıdaki linkten ulaşabilirsiniz.

<http://www.resmigazete.gov.tr/main.aspx?home=http://www.resmigazete.gov.tr/mukerrer/mukerrer.htm&main=http://www.resmigazete.gov.tr/mukerrer/mukerrer.htm>

(Resmi Gazete: 31.12.2018 tarihli 30642 mükerrer 3. sayılı)

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

TÜRKERLER Bağımsız Denetim
Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

